
 

Referat afdelingsmøde i afd. 17, Holstebrovej 

 

Tidspunkt:  22.08.2023 kl. 16.30, Værestedet, Holstebrovej 

 

Antal fremmødte:  12 beboere fra 11 lejemål 

 

Fra Bomiva deltog:  Karen Dalsgaard, Dorte Lillelund og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent:  Karen Dalsgaard blev valgt til dirigent. 

 

Godkendelse af regnskabet for 2022: 

Dorte Lillelund fremlagde regnskabet fra 2022. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2024: 

Dorte Lillelund gennemgik budget for 2024. Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Princippet for el afregning efter i idriftsættelse af solcelleanlæg.  

Enstemmigt vedtaget. 

Efterskrift: Der gøres endnu en gang opmærksom på, at lejer med beslutningen om etable-

ring af solcelleanlæg frasagde sig det frie el-valg.  

Dog skal tilføjes, at Elforsyningsloven §6 giver enhver el forbruger ret til selv at vælge el-

handler. Dette er også tilfældet hos jer. Udgiften til valg af anden el-handler afholdes 

af leje selv.  (Dette blot til information) 

 

Ændret anvendelse af henlagte midler afsat til tag. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Etablering af el-ladestander 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Tilladelse til husdyr 

Enstemmigt forkastet. 

 

 

Valg til bestyrelsen: 

Det var kun Hanne Helsgaun der ønskede at opstille til en bestyrelse. 

I stedet blev Georg Josefsen, Holstebrovej 81.3.tv, tlf.: 21295096 valgt som afdelingens 

kontaktperson. 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Bente og Georg Josefsen. 

 

Eventuelt: 

Der var meget debat om vaskeriet. Blandt andet er der store problemer med lejer der ikke 

henter deres tøj. Rengøring af maskinerne. Samt overholdelse af vaske tider. PH, til det sid-

ste, vil jeg gerne vide præcist hvordan mangl på overholdelse af tider opstår. Fordi det bør 

ikke være muligt med den måde vaskerisystemet er opsat. Der er mange gener i lejlighe-

derne på grund af støj fra naboer. PH, det er lydt mellem lejlighederne, det er bare svært at 

gøre noget effektivt ved problemet, uden økonomien (lejeprisen) stikker helt af. Der ønskes 

en bedre modtagelse/rundvisning af nye lejer, i forhold til vaskeri og affaldssortering. Der 

ønskes bedre fejning af p-plads og stier. I forbindelse med renoveringen, står kælderdøre 

åben om aften, efter håndværker er taget hjem. PH, det strammes der op på.  

Det ønskes at cykelskure fejes og tømning af værksted for møbler.  

 

 

Referent:   Dirigent: 

 

Peter Hauberg  Karen Dalsgaard 

23.08.2023    


